
P R O T O K Ó Ł 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej 

i Ochrony Środowiska  odbytego w dniu 15 grudnia  2014 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy Łaskarzew. 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji według załączonej listy 

obecności. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Skarbnik Gminy – Hanna Seremak 

2. Sekretarz Gminy – Hanna Cichecka 

3. Przewodniczący Rady Gminy – Jerzy Błachnio 

 

Porządek obrad: 

1. Analiza i zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej na 2015 rok i WPF 

na lata 2015-2021. 

2. Opracowanie planu pracy Komisji na 2015 roku. 

3. Analiza projektów uchwał. 

4. Sprawy różne. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Pan Tadeusz 

Gendek. Na wstępie przedstawił porządek obrad Komisji, do którego nie 

wniesiono uwag i został przyjęty w brzmieniu określonym jak wyżej. 

 

Ad. 1 

 Skarbnik Gminy Pani Hanna Seremak szczegółowo przedstawiła projekt 

Uchwały Budżetowej na 2015 rok wraz ze zmianami oraz projekt Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2015 - 2021. Następnie odczytała Uchwałę 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Siedlcach. Opinia 

w sprawie projektu uchwały budżetowej na 2015 rok jest pozytywna. 

 Radny Janusz Gurdek poprosił o wyjaśnienie pozycji w projekcie budżetu 

dotyczącej wydatków majątkowych. 

 Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Gminy, która powiedziała, że kwoty zawarte 

w projekcie budżetu dotyczą przebudowy, rozbudowy i remontu stacji uzdatniania 

wody w Melanowie i budowę kanalizacji sanitarnej. 

 Radny Mariusz Chmielewski zapytał o pozycję „podatek od spadków 

i darowizn”. W tej sprawie wyjaśnień udzieliła również Skarbnik Gminy. 

 Radny Tadeusz Gendek powiedział,  że były już składane pisma od 

mieszkańców wsi Rowy i Polesie Rowskie dotyczące budowy wodociągu  

proponuje więc żeby wprowadzić do budżetu na 2015 rok budowę tego 

wodociągu.  
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Członkowie komisji i w głosowaniu jawnym  zaopiniowali projekt budżetu na 

2015 rok wraz ze zmianami oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2015-2021. 

W głosowaniu 2 członków było za, 1 wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 2 

 Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony 

Środowiska opracowała plan pracy na 2015 rok, który stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3 

 Sekretarz Gminy Pani Hanna Cichecka przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łaskarzew i poprosiła o opinię 

w tej sprawie. 

 Radny Tadeusz Gendek  wnioskował o pozostawienie wynagrodzenia na 

tym samym poziomie co w poprzedniej kadencji. 

 Radny Janusz Gurdek wnioskował o obniżenie wynagrodzenia do wysokości 

w granicach 4.200 zł – 5.900 zł. 

 Radny Mariusz Chmielewski wnioskował o obniżenie wynagrodzenia do 

5.050 zł. popierając swoją propozycję długą nieobecnością w pracy z powodu 

choroby Wójta w poprzedniej kadencji.  

Członkowie komisji wnioskowali o obniżenie wynagrodzenia Wójta Gminy 

Łaskarzew. 

 Uchwałę  w sprawie ustalenia zasad na jakich sołtysom będzie przysługiwała 

dieta za udział w naradach przedstawiła Sekretarz Gminy. 

 Członkowie komisji wnioskowali o pozostawienie kwoty 50,00 zł  dla 

sołtysów za narady zwoływane przez Wójta Gminy.   

 

  Ad.4  

 Sekretarz Gminy Hanna Cichecka poinformowała zebranych o przetargu na 

odbiór śmieci. Niestety stawka za odbiór musi wzrosnąć ponieważ ceny ofert  

w przetargu były bardzo wysokie. Po przeanalizowaniu ofert stawka za 1 osobę za 

odbiór odpadów segregowanych wyniesie 6 zł na miesiąc. 

   

 Przewodniczący Komisji Pan Tadeusz Gendek zamknął obrady  Komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska . 

 

 

Ustalenia: 

1. Komisja pozytywnie zaopiniowała: 

1/ projekt uchwały budżetowej na 2015 rok wraz ze zmianami, 

2/ projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2021, 
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2. Komisja wnioskuje o: 

1/  obniżenie wynagrodzenia Wójta Gminy Łaskarzew, 

2/ zabezpieczenie środków finansowych na budowę wodociągu we wsiach 

Rowy i Polesie Rowskie, 

3/ przyjęcie stawki 6,00 zł za gospodarowanie odpadami komunalnymi – 

odpady segregowane, 

4/ przyjęcie diety w wysokości 50,00 zł za udział sołtysów w naradach 

zwoływanych przez Wójta Gminy. 

3. Komisja opracowała plan pracy na 2015 rok. 

  

.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

  Protokołowała      Przewodniczący Komisji 

 

   E. Jaworska            Tadeusz Gendek  


